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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 07.05.2018 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/1388 

DELTAGERE:   

AFBUD: 
Morten Bjarnvig, Lars Hein, Henrik Sønder, Søren Busch-
Knudsen, Asil Hussein. 

 

MØDENR.: 4 - 2018  

 

1. Godkendelse af referat nr. 3 – 2018 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Revidering af principper, side 6,7 og 8 

Side 6 er revideret pr. 7.5.2018 uden bemærkninger 

Side 7 er revideret pr. 7.5.2018 med tilføjelsen at dagsordenen inspireres af årshjulet   

Side 8 er revideret pr. 7.5.2018 med en rettelse til linje 2 under FORHANDLINGS-OG 

BESLUTNINGSREFERAT, hvor ordet ”lærere” erstattes af ”personale” og bestyrelsens ”forhandling 

og beslutninger” bliver til ”arbejde” 

 

3. Hvem og skal vi deltage i skole- og forældres landsmøde? 

Punktet blev udsat til den nye bestyrelse er tiltrådt, punktet skal på det konstituerende møde. 

 

4. Justering af årshjul 

Årshjulet blev gennemgået og rettelserne er skrevet ind i det nye årshjul, som bliver taget op igen på 

næstkommende skolebestyrelsesmøde. 

 

5. Antallet af anmeldte arbejdsskader det seneste år i forhold til tidligere år 

Da kommunen overgik til et nyt anmeldelsessystem midt i sidste år, kan vi kun aflæse 4 

arbejdsskader sidste år. 

Der er anmeldt 8 arbejdsskader i indeværende år. 

Der bliver altid fulgt op på anmeldelserne afhængigt af arbejdsskadens art, derudover bliver 

arbejdsskader altid gennemgået i MED. 

 

6. Vikardækning, opgørelse over timelønsvikartimer, bilag vedhæftet 

Opgørelsen blev gennemgået. Tallet dækker over vikarer der købes ind. 

Der er sket et markant fald i vikartimeforbruget i skolen fra skoleåret 2016/2017 til skoleåret 

2017/2018. 

I SFOen er vikartimeforbruget steget indenfor samme periode. 

 

7. Formanden: 

Det er stadig muligt at komme til det komme til det kommende FRO møde, man skal huske at 

tilmelde sig. 

Ledelsen: 
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Der har været ansættelsessamtaler i dag, og har indstillet to dygtige lærere til ansættelse. Vi er 

dermed fuldtallige pr. 1.8.2018. 

Fagfordelingen er færdig, og den er gået godt, alle ansatte har haft en stemme ind i den. Der er god 

stemning på skolen. 

Nu mangler vi kun at lægge skemaer. 

Til de sidste to TUSamtaler, har været opløftende at høre hvor meget udvikling, der er sket og hvor 

mange projekter, der har været i gang i skoleåret. 

Den samlede ledelse skal på ledelsesseminar i midten af maj måned, hvor der blandt andet skal 

laves et fælles årshjul. 

 

Medarbejderne: 

Der er ikke noget fra lærerside enig med ledelsen om god stemning. Intet nyt siden sidst, bortset fra 

overenskomstdrøftelserne. 

Fra pædagogsiden, det er nu 2. uge uden sygemeldinger, og det kan mærkes. 

 

Eleverne : 

Der var ingen elever tilstede. 

8. Eventuelt 

Informationer til nye børn og forældre: 

”Skolens ABC” bliver udsendt til nye forældre og børn 

Informationer til nye medarbejdere: 

Der afholdes samtaler ca. en måned efter deres opstart, hvor ledelsen og TR hører om deres 

oplevelser og evt. vanskeligheder. 

Der skal laves en ”Vigtigt at vide lige nu” til de nye medarbejdere. 

I SFO’en er man ved at udarbejde en håndbog, på linje med ”Skolens ABC”. 

Forældrene opfordre til at vi formidler den gode historie ud til alle. 


